
Zápis č. 1 ze schůze Žákovského parlamentu při ZŠ a MŠ Oskava 

 

Datum: 8. 9. 2021, 7.10 – 7.45 hod., učebna č. 25 

Přítomni: Mgr. Jaromíra Lónová, ředitelka školy,  

Mgr. Jana Gajdošová, zástupkyně ředitelky 

 Zástupci tříd: I. zatím nevybrán 

  II. + III. Jakub Navrátil 

  IV. Šimon Benda 

  V. Jakub Kranich 

  VI. Karolína Fialová 

  VII. Filip Vojáček – nepřítomen  

  VIII. Marek Zatloukal 

  IX. Markéta Adamcová (Beáta Bartošíková) 

 

Program jednání: 

1. Přivítání 

Ředitelka školy přivítala zástupce tříd a popřála všem žákům úspěšné zahájení nového 

školního roku. 

 

2. Volba předsedy žákovského parlamentu 

Předsedou žákovského parlamentu byl jednomyslně zvolen Jakub Kranich.  

 

3. Materiální změny ve škole 

Ředitelka školy informovala o vybavení tříd 1. stupně novým nábytkem, o zahájení 

provozu relaxační místnosti, jejím provozním řádu a harmonogramu využívání. 

Apelovala na všechny žáky k dodržování bezpečnosti v relaxační místnosti, 

k šetrnému zacházení s majetkem školy. 

 

4. Dodržování hygienických podmínek ve škole 

Zástupci tříd byli vyzváni, aby sami šli příkladem ostatním spolužákům v dodržování 

hygienických podmínek (mytí rukou, dezinfekce, nošení roušek ve společných 

prostorách, rozestupy apod.) jako prevence proti onemocnění Covid-19. 

 

5. Doučování, kroužky 

Zástupcům tříd byly připomenuty termíny odevzdání přihlášek do kroužků a 

doučování, byli informováni o podmínkách otevření kroužků (minimální počet 

přihlášených žáků 7). 

 



6. Přírodovědně historická exkurze do Rakouska 

Ředitelka školy připomněla zástupcům tříd možnost účasti na exkurzi.  

 

7. Omezení plánovaných akcí 

V rámci platných doporučení Ministerstva zdravotnictví ČR a MŠMT neproběhne 

Mezinárodní den jazyků za účasti veřejnosti. 

 

8. Oznámení o zahájení provozu tělocvičny 

Zástupci tříd byli informováni o dokončené rekonstrukci kulturního domu a možnosti 

využívání tělocvičny od konce září. Bylo zdůrazněno šetrné zacházení s majetkem 

obce a ukázněné chování v nově zařízených prostorách. 

 

9. Informace zástupkyně ředitelky školy  

Mgr. Gajdošová informovala o slavnostním otevření kulturního domu 18. 9. 2021 od 

17 hod. a pozvala žáky i jejich rodiče k jeho prohlídce.  

Dále informovala o plánovaném výchovném koncertu a Kosmickém programu pro 

žáky školy. 

 

10. Připomínky a návrhy žáků 

5. tř.: – požadavek vybudování prolézaček na školní zahradě 

 - relaxační hudba v relaxační místnosti 

9. tř.: - stojany na kola 

 

Ostatní ročníky bez návrhů a připomínek. 

 

11. Dobrovolné úkoly ke zlepšení prostředí školy a obce 

Třídy si promyslí do příštího jednání Žákovského parlamentu, jak by mohly přispět ke 

zlepšení prostředí, ve kterém žijí.  

 

12. Závěr 

Termín dalšího setkání: středa 6. 10. 2021 v 7.10 hod.. 

 

 

       ………………………… 

Zapsala:       Mgr. Jaromíra Lónová 

 

 

       …………………………… 

        Jakub Kranich 


